
Verslag van de bestuursvergadering 77 van de VGG op 15 november 2023 op kantoor bij De Goudse. 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Opening 

Verricht door Harry. 

Verslag van bestuursvergadering 76 (2 augustus 2023) 

In dit verslag is de volgende passage opgenomen: 
“Een lid heeft gevraagd om publicatie op onze site van het index percentage op het pensioen”. 
Om dit te realiseren is Harry met Zwitserleven in contact getreden. 
Op dit moment zijn de volgende index percentages bekend: 
Groep gepensioneerden tot 1993: 0% 
Van 93-96: 2,1% 
Van 96- tot?? 0,761% 
Meer recent: 0,29% 
Harry informeert nog naar de juiste data van de laatste twee groepen. Zodra deze gegevens bekend zijn 
worden de percentages op de site vermeld. Ook informeert hij bij de OR hoe bepaalde percentages tot stand 
gekomen zijn. 

De inhoud van het verslag is akkoord. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda van deze vergadering was een lijst van binnengekomen mededelingen gevoegd over de 
periode 24 juli 2023 tot en met 1 november 2023. Hier zijn verder geen vragen over. 

Zaken met De Goudse 

De Goudse heeft de toegezegde bijdrage voor het maken van de uitgebrachte Glossy aan de VGG 
overgemaakt. Er is nog een discussie of De Goudse ook nog de BTW hierover verschuldigd is maar de 
conclusie is dat dit niet duidelijk is afgesproken. 

We zijn in afwachting van het bekend worden van de datum waarop De Goudse haar 100-jarig bestaan zal 
vieren.  

Tijdens de bijeenkomst met De Goudse op 4 oktober 2023 (zie apart verslag hierover) is door ons gevraagd 
naar de gevolgen voor de gepensioneerden van de nieuwe pensioenwetgeving. 
De Goudse medewerker die pensioenzaken in portefeuille heeft bericht ons als volgt: 

“Welke keuzes er gemaakt gaan worden voor de toekomstige regelingen is nog niet bekend. Het enige dat 
bekend is, is dat de regelingen voor het einde van de transitieperiode moeten voldoen aan de nieuwe 
pensioenwet. We nemen onze medewerkers mee in de afspraken over toekomstige pensioenopbouw 
(arbeidsvoorwaarde). Zij kunnen voor vragen terecht bij ons, maar worden uiteraard ook vertegenwoordigd 
door de ondernemingsraad. 
  
Mocht er in de toekomst iets bekend zijn hoe de nieuwe pensioenregeling er uit zal gaan zien, dan zullen we 
jullie hierover bijpraten.” 

Wij hebben een aantal zaken inzake privacy bij De Goudse aan de orde gesteld. De Goudse privacy officer 
gaat hier nog op reageren, wij agenderen voorlopig. 

Aanmaken VGG- e-mail adressen 

Huidige e-mails aan het bestuur van de VVG gaan naar persoonlijke e-mailadressen. Wout heeft een aantal 
VGG-e-mail adressen aangemaakt om dit te omzeilen. In de toekomst zal bij wisseling van bestuursleden de 
overgang makkelijker worden omdat het e-mailadres niet gewijzigd hoeft te worden. Zodra alles naar 
behoren functioneert, zullen we hierover publiceren en tot implementatie overgaan. 



Pensioenzaken 

We blijven de ontwikkelingen rond de nieuwe pensioenwetgeving monitoren. 

Harry gaat in gesprek met een lid die zich beschikbaar wil stellen voor de commissie Pensioenen en 
Financiële Zaken. 

We volgen op dit moment een dossier over de groep gepensioneerden van voor 1993. Zoals bekend is dit 
pensioen zonder index. Een tijdlang heeft De Goudse op verzoek van de VGG wel jaarlijks een compensatie 
verleend. Sinds een paar jaar wil De Goudse deze toeslag niet meer verlenen. Een lid van onze vereniging 
is al een tijdje met De Goudse in overleg. Na herhaalde weigering van De Goudse om te compenseren heeft 
dit lid zich tot het Verbond van Verzekeraars gewend. Het Verbond stelt dat voor de bepaling of De Goudse 
verplicht is het pensioen te indexeren de CAO van de betreffende jaren geldt. Uit die bepalingen zou kunnen 
blijken dat er wel sprake van een index moet zijn. De Goudse heeft een andere visie. Mogelijk heeft deze 
zaak ook gevolgen voor andere leden. Wordt vervolgd. 

Evaluatie uitje 2023 

Gehouden op een zeer warme dag met een heel leuk afwisselend programma. Het uitje was prima 
georganiseerd, de kwaliteit van het eten was zeer goed. Wout wil nog wel met Zwaluw wat puntjes 
doornemen. Het was niet bekend dat de afvaart van de boot onder tijdsdruk stond. Achteraf bleek dat er ook 
andere gasten aan boord waren. Bij afsluiting van het diner duurde het wat lang voordat iedereen van koffie 
voorzien was terwijl de buschauffeurs in verband met het rijtijdenbesluit moesten vertrekken. 

Activiteiten 2024 

Het jaarlijkse uitje zal bij voorkeur op 5 september 2024 gehouden worden. Wout gaat binnenkort hiermee 
aan de slag. 
We houden de mogelijkheid open om nog een activiteit te organiseren in het kader van ons 20-jarig bestaan. 

Financiële Zaken 

Jan Jaap geeft een overzicht van de uitgaven en ontvangsten over het eerste half jaar. Dit verloopt conform 
de begroting. De afrekening over 2022 is bij De Goudse ingediend. 

Ondersteuning door De Goudse 

Volgend jaar gaan we de stukken bestemd voor de leden zoveel mogelijk digitaal verzenden. Na 
inventarisatie blijkt dat er nog van een deel van de leden geen e-mailadres bekend is, sommige leden 
hebben geen e-mail. In die gevallen zal er toch een brief gestuurd moeten worden. We zijn in overleg met 
De Goudse hoe zij de VGG op dit onderdeel kan blijven ondersteunen. 

Rondvraag/diversen 

Er komt op termijn een mogelijkheid voor kandidaat nieuwe leden om via onze site het ledenformulier in te 
vullen en te verzenden. Mede daardoor maar ook vanwege het meer gebruik gaan maken van e-mail zullen 
wij de verwerkersovereenkomst met De Goudse aanpassen. Idem indien noodzakelijk onze 
Privacyverklaring. 

Er wordt voorgesteld om de commissies weer eens uit te nodigen voor een gezamenlijk overleg. 


